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Interpelacje

od ul. Skrajnej do ul, Brzezinowej.
Mieszkancy ul. Zbikowej, prosz4 o jej

Wloclawek 09.06.2020 r.
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w jezdni ulicy Mielgciriskiej na odcinku

utwardzen ie, oraz poloZenie dywanika
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Proszg 0 neprewienie schod6w prry drodze Krzyha Pornnika Jerzego
Popiefuszki na wloclawskiej zaporze. Od czasu do czasu wafto posprz4tai
ptasie odchody z lawek na alejce prowadzqcej do pomnika. Ponadto na

parkingu umiejscowionym nazeporze sq dwie tablice, jedna wyblakla
calkowicie, druga jest ledwo widoczna z logiem Wloctawskiej Informacji
Turystycznej. Wbrto zadbac o to szczeg6lne miejsce tak licznie odwiedzane
przez mieszkafc6w nie tylko naszego rniasta.
ProszE o posadowienie tabliczek z nazwami rond, oraz skrzy2owan z wysp4
centraln4 we Woclawku. Jako przyklad podajg brak oznakowania ronda

,,Solidarno6ci" na skrzyzowaniu ulic Okrzei, Torutiskiej, Wyszyriskiego i
Wienieckiej.
Proszq r: wymiang polamanych plytek chodnikowych na ulicy Jagieloriskiej,
pomigdzy ul..Sw. Antoniego i Chmielnq.
Mieszkaricy $r6dmie$cia skari4 sig na stan lawek. W poblizu hali PSS

,.Spolem" na Zielonyrn Rynku, lawki wymagaj4 pomalowania czgici
drewnianych. Przed Urzgdem Miasta lawki s4 notorycmie zabrudzone ptasimi
odchodami i wymagajq umycia.

5. Proszg o likwidacjE licznych wybojow

asfaltoweso na iei nawierzchni.
Proszg o likwidacjg ubytkow i wybcrjow w jezdni ulicy Brzezinowej. na
odcinku od ul. Szkolnej do ul. Ko$cielnej.

8. Starsi mieszkaricy Michelina, oraz osoby niepelnosprawne prosz4 o likwidacjp
dwoch wypigtrzeri chodnika w ulicy Parknwej pomigdzy ul. Kodcielnrl, a ul.
Para fial nq spowodcwanego przez korzenie po b I i skich drzew. Niewie lk irn
kosztem mo*na t4 niedogodno$i usun4i"



9. Z duzym zaniepokcrjeniem przyjqlem odpowiedzi pana prezydenta na moje

interpelacje z dnia $.A5.2A20, dotyczqce remontu jezdni ulicy Ptockiej. Z

odpowiedzi wynika,2e w poprzedniej kadencji remont duzego odcinka tej

drogi nie byl ob.igty gwarancjq wykonawcy'. Wobec powyzszego pytam' czy

obecnie remonty drog s4 objEte gwarancjq wykonawcy na ewentualnq naprawq

usterek, bqdz wadliwego wykonania zadania.
l0.Mieszkancy miasta korzystaj4cy z urokow parku Lokietka sq zbulwersowani

zdewastowanyrni przezwandali lawkami i proszq o ich naprawienie.

Z powazaniem

Janasz Dgbc4yt&ski
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